
 
Sundbakken, august, 2021 

 
Sommerfest 

Som de fleste af jer nok har bemærket, er der planlagt afholdelse af sommerfest den 
11. september i mere eller mindre umiddelbar forlængelse af havedagen. Sommerfe-
sterne plejer at være ret så hyggelige, og vi opfordrer derfor alle interesserede til at 
tilmelde sig, som det fremgår af de omdelte invitationer.  
Sommerfest indebærer også behov for at få opstillet foreningens festtelt, en opgave, 
som for indeværende planlægges at skulle foretages den 8. eller 9. september. Nær-
mere oplysninger vil fremkomme senere, men interesserede kan allerede nu tilmelde 
sig hos mig eller Henning Dithlevsen. 
 
Hække mod fællesarealer 

Vedrørende bøgehække så foreskriver foreningens husorden en højde mod fælles-
arealerne på 80 cm og mod nabohavene på 120 cm og for begge en maksimal 
bredde på 30 cm. Noget kunne tyde på, at der er behov for at justere lidt på disse 
mål således, at bredden generelt ændres til 50 cm og højden mod fællesarealer æn-
dres til 110 cm og mod naboarealer til 150 cm.  
Da disse regler findes i foreningens husorden vil bestyrelsen til næste generalfor-
samling foreslå disse ændringer gennemført i husordenen. 
Bestyrelsen er ved at undersøge omkostningerne ved en generel engangs klipning 
af alle hække mod fællesarealerne for at opnå en tilnærmet dimension på 50 cm i 
bredden og 110 cm i højden, for blandt andet at imødegå den lidt uensartede klip-
ning, som ses specielt mod græsplænen ved nr.12. Hvis bestyrelsen vurderer at det 
indhentede prisniveau er rimeligt, vil denne nedklipning blive igangsat i løbet af okto-
ber/november måned i år. 
Endvidere med henvisning til diskussionen på generalforsamlingen er bestyrelsen 
ved at undersøge, hvad prisen vil være for foreningen, hvis hækklipning fremover 
skal varetages som et foreningsanliggende, eventuelt med den justering, at klipning 
på hækkens indvendige side stadigt er den enkelte andelshavers ansvar sammen 
med klipning af hækkene mellem naboer. 
 
Gamle cykler i cykelstativ 

Vi har konstateret, at der i cykelstativet ved nr. 12 henstår et par cykler, som tilsyne-
ladende ikke bruges, da de har været punkterede gennem længere tid. Formålet 
med cykelstativet var og er vel stadigt, at medlemmer med daglig/regelmæssig cy-
kelbrug kunne have nem adgang til deres cykler i stedet at have dem opbevaret i 
redskabsskuret. Det kan derfor synes, som om cykelstativet bruges til opbevaring af 
cykler, som hører hjemme i redskabsskuret, da de helt tydeligt ikke bruges dagligt. 
Bestyrelsen vil derfor henstille, at de cykler, der henstår punkterede i cykelstativet og 
ikke bruges, bliver fjernet alternativt vil bestyrelsen foranledige cyklerne fjernet (kom-
munens affaldsplads på Endelavevej) senest ved havedagen i oktober 2021. 
 
 
 
På bestyrelsens vegne 
Svend Iversen 
Formand A/B Sundglimt 


